

# GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL

## مدرسة جرين وود إنترناشيونال

Ref: #G04-23  
21/09/2023

### NGRT Round 1 (2023 – 2024)

Dear Parents,

This is to inform you that as part of UAE's National Agenda requirements for the 2023-2024 academic year, Grades 1 - 10 will be sitting for the English Reading Assessment (NGRT) from September 25 - September 28, 2023, during regular school timings in their English lessons. Students will be using their own devices and headphones to take the test, kindly make sure their devices are fully charged the night before and they bring their headphones.

NGRT is a standardized, adaptive, termly assessment to measure reading skills. It helps the teachers identify any gaps in English reading and comprehension skills. Based on the results, right intervention is provided where needed. The test allows monitoring intervention's impact and progress made by the child over time. A child's ability to read is an essential part of their toolkit to learn, so this is an attempt to understand how well our students read and where the gaps lie.

For more information about the international assessments conducted at Greenwood International School and for more resources, please visit the "International Assessment" page on our school's website under the "curricula" tab.

Thank you for your trust and support,  
Assessment Department



# GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL

## مدرسة جرين وود إنترناشيونال

اختبار قراءة اللغة الإنجليزية (NGRT) الجولة الأولى-للعام الدراسي 23-24

نود إعلامكم أنه وكمطلب من متطلبات الأجنحة الوطنية لدولة الإمارات العربية المتحدة للعام الدراسي 2023-2024 ، ستخضع الصفوف من الصف الأول إلى العاشر للجلسة الأولى من تقييم قراءة اللغة الإنجليزية (NGRT) في الفترة من 25-28 سبتمبر 2023، خلال توقيت المدرسة المعتاد في حصص اللغة الإنجليزية . سيستخدم الطلاب أجهزتهم وسماعاتهم لإجراء الاختبار ، لذا، يرجى التأكد من شحن الأجهزة بالكامل في الليلة السابقة وإحضار سماعات الرأس الخاصة بهم.

NGRT هو تقييم فصلي موحد، وقابل للتكيف لقياس مهارات القراءة، حيث يساعد المعلمين على تحديد أي ثغرات في مهارات القراءة والفهم باللغة الإنجليزية للطلبة.

بناءً على النتائج ، يتم توفير الدعم الأكاديمي الصحيح عند الحاجة ويسمح الاختبار بمراقبة تأثير التدخل الأكاديمي والتقدم الذي أحرزه الطالب بمرور الوقت، حيث تعد قدرة الطالب على القراءة جزءاً أساسياً من ركانزه للتعلم، لذا فهذه محاولة لفهم مدى جودة قراءة الطلاب ومعرفة أين تكمن الفجوات.

لمزيد من المعلومات حول التقييمات الدولية التي تُعقد في مدرسة جرين وود إنترناشيونال وللمزيد من المصادر، يرجى زيارة صفحة "التقييم الدولي" على موقع مدرستنا تحت علامة التبويب "المناهج الدراسية".

شاكرين لكم على ثقتكم ودعمكم

قسم الامتحانات

